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Zápis ze schůze Fakultní grantové komise 
dne 9.12. 2014 
Přítomni:  doc. Chuchvalec, prof. Matějka, doc. Přibyl, doc Turzík, Ing. Sudzina, doc. Hofmann, Ing. 

Mareš, prof. Urbanová  
Omluveni: prof. Urban, prof. Štěpánek 
Hosté:    prof. Labík, doc. Jahoda, ing. Klaudisová, doc. Záruba, Doc. Setnička 

Neveřejné zasedání: schůze usnášeníschopná (8 z 10), přítomnost hostů schválena ( 8 -0 -0). 

Program:  
1. Schválení předpisů FCHI na r. 2015 
2. Volba místopředsedy FGK 
4. Různé 

1. Předpisy pro podávání badatelských grantů do Interní grantové soutěže na FCHI v r. 2015 

Doc. Přibyl vznesl návrh k  bodům 4a, b dosavadního Předpisu. Navrhoval, aby stipendia na oborových 
grantech byla držena na nejvyšší možné výši vzhledem k bodovému hodnocení studenta, a to i za cenu 
podstatného snížení úspěšnosti badatelských grantů. V diskusi bylo konstatováno, že je třeba zachovat 
přibližný poměr přidělených prostředků na oborové a badatelské granty 2/1 a přibližně 2/3 úspěšnost 
badatelských grantů, a tak se zachoval motivační účel soutěže. O návrhu doc. Přibyla se hlasovalo, pro-
proti-zdržel: 1-7-0. Návrh nebyl přijat. 

V Předpisech (Příloha) pro r. 2015 dochází k upřesnění zapojení studentů do projektů (jen ve standardní 
době studia). Dále je v nich uvedena povinnost vracet prostředky na osobní náklady v případě, že student 
ukončí magisterské studium nebo presenční formu doktorského studia během řešení projektu. O textu se 
hlasovalo: 8-0-0. Předpisy pro r. 2015 byly schváleny. 

2. Různé 

• Námět doc. Chuchvalec za 403: provozní peníze badatelských grantů z jednoho ústavu na jediném účtu. 
Studenti by samozřejmě hospodařili s položkou, která jim byla přidělena, ale závěrečné „nulování“ účtu 
by bylo mnohem snadnější – vlastně v rámci jediné položky za všechny badatelské granty ústavu. 
V diskusi se konstatovalo, že číslo IFIS je součástí Smlouvy mezi řešitelem a VŠCHT, že je třeba toto číslo 
k výplatě stipendií. Dále se konstatovalo, že řešitelé projektů IGA si mají osvojit i hospodářské 
dovednosti při řešení projektů. Námět nebude podáván výše. 
Předsedkyně FGK vznese dotaz na GR, zdali je nutné v případě projektů IGA vyčerpat projekty na „čistou 
nulu“ – působí známé těžkosti při účtování koncem roku. 

• Volba místopředsedy. Navržen doc. Přibyl, souhlasil, hlasování: 7-0-1. Doc. Přibyl byl zvolen 
místopředsedou FGK FCHI. Předsedkyně FGK nahlásí na odd. VaV. 

• Proděkanka podala zprávu o čerpání grantů – většina vyčerpána na 100 %, 9 grantů má vyčerpáno na 
97-99%, musí dočerpat. 

 
Příloha: Předpisy pro podávání badatelských grantů do Interní grantové soutěže na FCHI v r. 2015. 
 
Zapsala 9. 12. 2014 
Marie Urbanová 
předsedkyně FGK FCHI 


	Zápis ze schůze Fakultní grantové komise dne 9.12. 2014

